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Από το υπ’ αριθ. 7/2003 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 248/2003 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Συμμετοχή του Δήμου στην υποδοχή των 
Υπουργών  και αντιπροσωπειών του Ατύπου 
Συμβουλίου Υπουργών Δικαιοσύνης και 
Εσωτερικών Υποθέσεων στη Βέροια 27-
29/3/2003. 

 
       Σήμερα 17 Μαρτίου του έτους 2003 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 13-3-2003 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα 31 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης   Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης    
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή   Π. Πιτούλιας 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος   Γ. Μανακούλης 
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

227/2003 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. 
Τροχόπουλος.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 228/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 229/2003 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Χιονίδης. 

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 245/2003 

απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 248/2003 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Χιονίδης, Α. 
Δελαβερίδης, Κ. Πουλασουχίδης. 
 

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Δ. Ταχματζίδης 
27. Σ. Μηλιόπουλος 
28. Α. Παπαστεργίου 
29. Κ. Πουλασουχίδης 
30. Η. Σοφιανίδης 
31. Γ. Ορφανίδης 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 18ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 11-3-2003 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 

Με το από 11-3-2003 έγγραφό του το Γραφείο του Υπουργού Δημόσιας 
Τάξης μας ενημερώνει ότι στο πλαίσιο της άσκησης της Προεδρίας της Ευρωπαϊκής 
Ενωσης εκ μέρους της Ελλάδας, πρόκειται να διεξαχθεί στην πόλη μας το Συμβούλιο 
Υπουργών Δικαιοσύνης, Εσωτερικών και Δημόσιας Τάξης από 27 έως 30 Μαρτίου 
2003. 
Ζητείται δε η συμβολή του Δήμου μας στα παρακάτω: 

 Υποδοχή και Δεξίωση των Υπουργών, των συνοδών και των αντιπροσωπειών 
τους εκ μέρους του κ. Δημάρχου στο ξενοδοχείο ΄΄Αιγές΄΄ στις 27 Μαρτίου 
και ώρα 20:30. 

 Παραχώρηση της Αίθουσας Τέχνης, μαζί με την απαραίτητη υλικοτεχνική και 
λοιπή υποδομή, για διοργάνωση μουσικής εκδήλωσης στις 28 Μαρτίου και 
ώρα 20:30. 

 Διάθεση εκ μέρους του κ. Δημάρχου των διευθύνσεων 150 περίπου ατόμων 
(αρχών , φορέων κλπ) για να προσκληθούν στην παραπάνω εκδήλωση. 

 Επίσκεψη συνοδών (συζύγων κλπ) των Υπουργών στο Κέντρο Τουριστικής 
Ανάπτυξης του Δήμου και προβολή πολυθεάματος με θέμα την ιστορία της 
πόλης την Παρασκευή 28 Μαρτίου και ώρα 10:00. 

 Επίσκεψη των παραπάνω συνοδών και προσφορά καφέ στο Δημαρχείο στις 
28 Μαρτίου και ώρα 11:00. 

 Ανάληψη κάθε άλλης επίσκεψης των συνοδών στα αξιοθέατα της πόλης 
συνοδεία της κυρίας Δημάρχου και των συζύγων των Ελλήνων Υπουργών. 

    Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει σχετικά. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος:Είναι τιμή για την πόλη μας που έγινε η συνεργασία της προηγούμενης 

δημοτικής αρχής με τα Υπουργεία. Πληροφορήθηκα στις 21-1-03 από τις εφημερίδες 
ότι θα γίνει αυτή η άτυπη σύνοδος κορυφής των Υπουργών και ζήτησα από τον 
αρμόδιο Υπουργό να μου πει εάν εμπλέκεται ο Δήμος στην διοργάνωσή της. Ο κ. 
Υπουργός απάντησε ότι δεν θα έχει εμπλοκή ο Δήμος. Νόμιζα ότι η άτυπη αυτή 
σύνοδος θα γίνει στο Δημαρχείο αλλά δεν γίνεται λόγω μη επαρκούς χώρου και έτσι  
αποφασίστηκε να γίνει στο ξενοδοχείο «Αιγές Μέλαθρον».Ήρθαν 2 σύμβουλοι του 
Υπουργείου Δημόσιας Τάξης μετά την αλληλογραφία που αναπτύξαμε με τον 
Υπουργό. Στις 11-3-03 ήρθε νέο έγγραφο του Υπουργού για το εάν θέλουμε να 
συμμετέχουμε στις εκδηλώσεις έτσι όπως αναφέρονται αυτές στην εισήγηση, και να 
στείλουμε πρόταση στο Υπουργείο. 

Ύστερα από αυτό, ήμουν υποχρεωμένος να το φέρω  θέμα στο Δ.Σ. Αν και η 
διάθεσή μου είναι παρόμοια με την δική σας. Να είμαι στις εκδηλώσεις των φορέων 
που θα διαμαρτυρηθούν. 

Ως Δήμαρχος όμως της πόλης είμαι υποχρεωμένος να τιμήσω το θεσμό που 
εκπροσωπώ και να παρευρεθώ στην υποδοχή των Υπουργών. 

Να αποδεχθούμε τις προτάσεις του Υπουργείου όπως μας τις καταθέτει. 
Σιδηρόπουλος :Στην αρχή ο Υπουργός είπε ότι δεν θα έχει εμπλοκή ο Δήμος. 

Μετά είπε ναι. Ποια εξήγηση μπορεί να δοθεί σε αυτήν την αντίφαση; 
Δήμαρχος :Αυτό το ερώτημα να το απευθύνετε στον Υπουργό. Δεν είναι κακό 

που άλλαξε θέση και θέλει να συνδιοργανώσουμε αυτό το κορυφαίο γεγονός της 
πόλης. Αλίμονο αν στην εκδήλωση με την οποία ο Υπουργός θέλησε να τιμήσει την 
πόλη, δεν επιθυμεί να παρευρεθεί ο Δήμαρχος της πόλης. 

Μιχαηλίδης :Είναι τιμή για την πόλη μας. Τα φώτα της δημοσιότητας θα πέσουν 
στην πόλη μας. Θα πρέπει όμως να δούμε το ταμείο που θα κλείσουμε την επόμενη 



μέρα αυτής της άτυπης συνόδου. Αρκετοί συμπολίτες μας έχουν προχωρήσει σε 
ασφαλιστήρια συμβόλαια με ιδιωτικές εταιρίες και σε ειδικά μέτρα περιφρούρησης 
των καταστημάτων τους. Θα ήταν λοιπόν φρόνιμο εκ μέρους του Δήμου να γίνει 
συνεννόηση με τον εμπορικό σύλλογο με την μορφή οδηγιών προς τους 
καταστηματάρχες, διότι όπου και να έγιναν αυτές οι άτυπες σύνοδοι υπήρχαν πάντοτε 
φθορές σε υλικές περιουσίες πολιτών των πόλεων αυτών. 

 Δήμαρχος :Θα συνεργαστούμε αλλά μετά την απόφαση του Δ.Σ. 
 Ουσουλτζόγλου:Είχα ρωτήσει από την αρχή της θητείας σας πως σκοπεύει ο 

Δήμος να συμμετέχει ώστε να γίνει η πόλη μας γνωστή ως τόπος προορισμού. Δεν 
είχα ικανοποιηθεί από την απάντηση που έλαβα. Διεκδικούμε, εάν θέλουμε να 
υπάρχουμε ως άρχοντες και ως πόλη, έναν ρόλο σε αυτήν την ιστορία, αλλά με 
κατάλληλο κλίμα, δηλαδή από την αρχή. Όχι τώρα τελευταία στιγμή. Είχατε χάσει 
την ευκαιρία τον Δεκέμβρη που είχε έρθει μία επιτροπή από το Υπουργείο και μας 
είχαν  καλέσει. Δεν ξέρω για ποιο λόγο δεν πήγατε. Ήσασταν ο καινούργιος 
Δήμαρχος . Τελικά ερχόμαστε στο παρά πέντε και ο Δήμος είναι έξω από αυτήν την 
ιστορία. Χάνουμε μία εξαιρετική ευκαιρία για την πόλη. Δεν ξέρω πως θα 
λειτουργήσει το κέντρο προβολής το οποίο είναι κλειστό και πιστεύω ότι όση καλή 
διάθεση να έχει η κα Δημούλα, δεν μπορεί να κάνει τίποτα ιδιαίτερο χωρίς να έχει 
έναν καλό μηχανισμό υποστήριξης γιατί οι απαιτήσεις της διοργάνωσης είναι 
μεγάλες. 

Η μουσική εκδήλωση η οποία θα γίνει θα μπορούσε να οργανωθεί από ΚΠΠΕ.Το 
ίδιο ισχύει για τις ξεναγήσεις και για όλα τ΄ άλλα.Ο Δήμος δεν είναι ούτε «ουρά» 
στην διοργάνωση. Δέχεται κάποιες εντολές, κάποιες προτάσεις, ενώ θα μπορούσε να 
αναλάβει εγκαίρως κάποιες σημαντικές πρωτοβουλίες που τώρα είναι πολύ αργά για 
να τις πάρει. Θα αρκεστούμε στο να τους δεχθούμε στην πόλη μας, μοιράζοντάς τους 
ένα έντυπο, κρασί ή οτιδήποτε; Ο κ. Παπαοικονόμου έχει αναλάβει όμως εξαιρετικές 
πρωτοβουλίες, ο οποίος ουσιαστικά χειρίζεται με τις αρμόδιες επιτροπές το θέμα της 
υποδοχής. Το χειρίζεται λοιπόν ένα ιδιώτης και ευτυχώς που υπάρχει και αυτός. Δεν 
έπρεπε εκείνες τις μέρες η πόλη να έχει διοργανώσει ένα μεγάλο γεγονός, ένα 
παράλληλο γεγονός, στο οποίο θα στρέφονταν τα φώτα της δημοσιότητας; Θα 
μπορούσαμε να κάνουμε μία παράλληλη συνάντηση με το ίδιο θέμα της άτυπης 
συνόδου είτε με τις αντίστοιχες επιτροπές των χωρών, είτε με τις αντίστοιχες 
επιτροπές Δήμων των χωρών αυτών. Να υπάρχει και στο μέλλον μία διαρκής σχέση 
μαζί τους. Εάν χάνονται έτσι οι ευκαιρίες προβολής της πόλης, δεν βαδίζουμε προς 
την σωστή κατεύθυνση. 

Ορφανίδης :Απογοητεύτηκα από τις τοποθετήσεις του Δημάρχου και της κας 
Ουσουλτζόγλου. 

 Πρόεδρος :Οχι  σε πρωτοβουλίες. 
 Παπαστεργίου :Δεν πρέπει η πόλη να φοβάται από επεισόδια. Δεν είμαστε 

εμείς εκείνοι που μπορούμε να δημιουργήσουμε προβλήματα στην πόλη. Έχουμε 
δώσει δείγματα γραφής και σε προηγούμενες εκδηλώσεις (αντιπολεμικό 
συλλαλητήριο). Εάν υπάρξουν άτομα που ενδεχόμενα να θέλουν να δημιουργήσουν 
επεισόδια δεν θα είναι από εμάς. Τα άτομα αυτά μπορούν να απομονωθούν. 

Γαβρίδης :Έπρεπε να εκμεταλλευτούμε την ευκαιρία και να προβάλλουμε την 
πόλη μας. Σήμερα έτσι όπως έρχεται το θέμα, δεν υπάρχει συγκεκριμένη πρόταση. 
Υπάρχει μόνο η πρόταση από τους διοργανωτές, όπως είπατε. Άρα λοιπόν εσείς 
μπορείτε να πάτε να τους υποδεχθείτε και εμείς θα είμαστε στη διαδήλωση.  

 Δήμαρχος :Όποιος πατάει σε 2 βάρκες είναι σίγουρο ότι πνίγεται. Δεν 
κλήθηκα τον Δεκέμβριο, από κανέναν. Ίσως γιατί δεν είχαν συνηθίσει ακόμα ότι 
άλλαξε η δημοτική αρχή. Κάποιοι δεν μας ήθελαν. Όσο για την επικοινωνιακή 
πολιτική που χάσαμε την ευκαιρία και την βρήκε η κα Ουσουλτζόγλου, δεν θέλει να 
μας κάνει τις προτάσεις για να μη μας βοηθήσει. Πως θα μπορούσαμε να πάμε και να 



πούμε στους Υπουργούς, που την αρχική ευθύνη δεν την είχε ο κ. Χρυσοχοϊδης, αλλά 
ο υπουργός Δικαιοσύνης; Στη συνέχεια, δεν είχαν και εκεί αποφασίσει ακόμα ποιος 
θα έχει την τελική ευθύνη διοργάνωσης αυτών των εκδηλώσεων. Η κα Δημούλα που 
επικοινωνούσε καθημερινά μπορεί να σας το επιβεβαιώσει και επειδή γνώριζα με 
ποιους είχα να κάνω, έστειλα το έγγραφο στον Υπουργό. Από τις εφημερίδες μάθαινα 
ότι θα γίνει στην πόλη μας η άτυπη σύνοδος κορυφής. Έστειλα το έγγραφο και μετά 
μου απάντησε  ο Υπουργός  και αφού εν τω μεταξύ και αυτός ανέλαβε την όλη 
ευθύνη της συνδιοργάνωσης. Έτσι το Φεβρουάριο έστειλε τους συμβούλους εδώ και 
αργότερα μας έστειλε τις προτάσεις. Για ποια εκδήλωση να πήγαινα να παρακαλέσω 
ή να προτείνω και γατί; Γι αυτήν που θέλει να πάει να διαμαρτυρηθεί η κα 
Ουσουλτζόγλου; Ή όσοι από εσάς θέλετε να πάτε να διαμαρτυρηθείτε; Κι εγώ θέλω 
να διαμαρτυρηθώ, αλλά σεβόμενος το θεσμό μου πρέπει να είμαι στην υποδοχή. 
Καμία ευκαιρία δεν χάθηκε. Πεινάει ο κόσμος μας και δεν θα αποκομίσουμε υλικά 
οφέλη από την άτυπη σύνοδο κορυφής. Δεν είμαστε  διατεθειμένοι να σκορπίσουμε 
χρήματα  πέρα από τα εντελώς απαραίτητα για την υποδοχή και τα προστατευτικά 
κιγκλιδώματα. Την σύνοδο αυτή άλλοι την προγραμμάτισαν. Εμείς συμμετέχουμε 
ύστερα από σκέψη.  

 Δημούλα:Τον Δεκέμβρη επικοινώνησα με το Υπουργείο Προεδρείας. Μίλησα 
συγκεκριμένα με τον κ. Περδίκη  ο οποίος ήταν υπεύθυνος για το πρόγραμμα αυτό, 
τους είπα ότι είμαι στη διάθεσή τους και ότι μπορούσα να κάνω ότι χρειάζεται για να 
τους βοηθήσω. Με ευχαρίστησε, από τότε μιλήσαμε πολλές φορές μέχρι τα μέσα 
Ιανουαρίου. Το πρόγραμμα των κυριών των Υπουργών, το κάναμε μαζί. Και μάλιστα, 
επειδή δεν είχαν άτομο που να ξέρει  άπταιστα τα Αγγλικά, έκανα για το Υπουργείο 
τη μετάφραση του προγράμματός τους, την έστειλα και μετά μου τηλεφώνησε  ο κ. 
Περδίκης και μου είπε ότι έχουν εντολή από το Υπουργείο Δημόσιας Τάξης, από εδώ 
και πέρα να μην τους βοηθήσουμε άλλο και ότι θα τα αναλάβει όλα το Υπουργείο 
Δημόσιας Τάξης. Απ ότι κατάλαβα, ο πρώην Δήμαρχος δεν θέλει να αναμειχθεί ο 
Δήμος και μάλλον έχει συνεννοηθεί με τον κ. Χρυσοχοϊδη και μας αποκλείουν από      
αυτήν την συνδιοργάνωση. Δεν θέλουν να πάρουμε μέρος, Νοιώθουν όμως άσχημα 
απέναντί μας. Αυτή είναι η αλήθεια. 

Ουσουλτζόγλου:Δεν αμφισβητώ αυτά που λέει η κα Δημούλα για τις ενέργειες 
που έκανε. Ο κ. Χασιώτης είναι απών και δεν ξέρω αν ισχύουν αυτά. Δεν είναι σωστό 
να αναφερόμαστε σε απόντες. Δεν καταλάβατε αυτό που είπα. Δεν χρειάζεται να 
πάρετε άδεια για να κάνετε κάτι στην πόλη, για να αναλάβετε μία πρωτοβουλία ως 
δημοτική αρχή. Ξέρω πολύ καλά ότι υπάρχει κόσμος που πεινάει. Η προβολή της 
πόλης μπορεί να φέρει έσοδα. Με τα συσσίτια δεν λύνονται τα ζωτικά προβλήματα. 
Πρέπει να υπάρχει ένα βραχυπρόθεσμος-μακροχρόνιος σχεδιασμός. Να υπάρχουν 
βήματα για την ανάπτυξη που πρέπει να ακολουθήσει αυτή η πόλη. Να υπάρχει ένας 
αναπτυξιακός σχεδιασμός. Συμφωνώ με την εισήγηση.  

Ορφανίδης :Οι δευτερολογίες δεν είχαν καμιά ουσιαστική διαφορά των 
τοποθετήσεων στις πρωτολογίες. Πράγμα το οποίο για μένα σημαίνει ότι ήταν 
απαράδεκτο να με διακόψετε στην πρωτομιλία μου. Απογοητεύομαι και από τον 
Δήμαρχο και από την κα Ουσουλτζόγλου. Απογοητεύομαι από τον Δήμαρχο με την 
έννοια ότι τελικά τι θέλει να είναι; Θέλει να είναι με τη διαδήλωση ή με τη σύσκεψη; 
Θέλει να εκτονώνεται και να επαναστατεί και αυτός μαζί με τους άλλους ή θέλει να 
συμπορεύεται με τους οργανωτές, γιατί δεν ήμαστε εμείς οργανωτές, αυτών των 
εκδηλώσεων; Σαν θεσμικό όργανο πιστεύει ότι το θεσμικό όργανο ακολουθεί αυτά 
που πρέπει να κάνουμε και μας συμβουλεύουν να κάνουμε οι άλλοι ή πρέπει και εμείς 
κάποτε να αντιστεκόμαστε σε τέτοιες προτάσεις, από τη στιγμή που βλέπουμε ότι δεν 
συμφέρουν τον πολίτη της Βέροιας. Πιστεύουμε ξεκάθαρα ότι και τα θεσμικά 
πρόσωπα μπορούν να παίρνουν τέτοιες αποφάσεις ώστε να μην κάνουμε χατήρια 
άλλων. Να μας πει ξεκάθαρα.  



Με απογοήτευσε η κα Ουσουλτζόγλου γιατί πίστευα ότι θα ήταν πιο 
δυναμική. Με απογοήτευσε όμως περισσότερο όταν είπε ότι από την πρώτη κιόλας 
συνεδρίαση έκανε το ερώτημα πως θα προβληθεί η πόλη μας κλπ., λες και οι 
τηλεοράσεις θα ρθουν στην Βέροια και θα προβάλουν τα προβλήματα της πόλης και 
των πολιτών μας. Οι τηλεοράσεις θα ρθουν γιατί θα γίνουν αντιδιαδηλώσεις. Εάν δεν 
γινόταν αυτές, η εικόνα από την Βέροια θα ήταν οι 4 τοίχοι του ξενοδοχείου. Δεν 
μπορώ να καταλάβω ποια ευκαιρία είναι αυτή που χάνουμε επειδή εμείς δεν 
μπορέσαμε να εκμεταλλευτούμε την συνδιοργάνωση  αυτής της σύσκεψης. Άλλωστε 
είναι ξεκάθαρο για εμάς ότι εμείς αυτήν τη σύσκεψη ούτε την θέλουμε, ούτε θέλουμε 
να ξαναγίνει αυτό στη Βέροια. 

 Κε Σιδηρόπουλε μας θέλουν μόνο και μόνο για ξεναγούς των κυριών των 
υπουργών. 

 Προτείνω να μη συμμετέχουμε  ως Δήμος σε  αυτές τις εκδηλώσεις. Κα 
Ουσουλτζόγλου αυτές οι διοργανώσεις μας θυμίζουν καθεστώς δουλοκρατίας. Δεν 
μας ρωτάν τι θέλουμε να κάνουμε και αν μπορούμε. Να καταψηφίσει το σώμα  αυτήν 
την πρόταση και να μη συμμετέχουμε επίσημα σε καμία από τις εκδηλώσεις της 
σύσκεψης. 

 Παπαστεργίου:Καλύφθηκα. 
 Γαβρίδης :Δεν χρειάζεται να πάρουμε καμία απόφαση σήμερα εδώ για το 

λόγο που ανέφερα στην πρωτομιλία μου. Κι ας κρίνει ο Δήμαρχος αν πάει ή όχι.  
 Πρόεδρος :Κε Ορφανίδη εφαρμόζουμε τον κανονισμό και σας διέκοψα. 
 Δήμαρχος :Κε Ορφανίδη όταν κατηγορείται ο Δήμαρχος γιατί δεν 

εκμεταλλεύτηκε αυτήν την μεγάλη ευκαιρία για να προωθήσει τα μεγάλα 
αναπτυξιακά θέματα της πόλης, διότι η κα Ουσουλτζόγλου βρήκε την ευκαιρία να πει 
για την αναπτυξιακή πολιτική της πόλης χωρίς να μας κάνει πρόταση ανάπτυξης. 
Εκτός αν πιστεύει  ότι οι άτυπες σύνοδοι κορυφής φέρνουν και ανάπτυξη. 
Συμμετείχατε ως προηγούμενη δημοτική αρχή στο σχεδιασμό αυτής της άτυπης 
συνόδου κορυφής; Δεν μπορεί να διατυμπανίζετε και να διαφημίζετε αυτήν την άτυπη 
σύνοδο όταν ήσασταν συμπολίτευση και να παίρνετε αποφάσεις, να ενεργοποιείται 
όλος ο μηχανισμός του Δήμου, πολιτικός ή υπηρεσιακός για την επιτυχία αυτών των 
εκδηλώσεων και σήμερα να λέτε να μην πάρει καμία απόφαση ο Δήμος. 

 Εάν πείτε να πάω, θα πάω. Δεν βλέπω όμως καμία ανάπτυξη για την πόλη με 
αυτήν την άτυπη σύνοδο κορυφής. Δεν προβάλλεται η πόλη από αυτήν. Στους 
διαδηλωτές θα είναι περισσότερο στραμμένες οι κάμερες. Πάρτε την απόφαση και 
εγώ θα την υλοποιήσω. 

 Πρόεδρος :Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση των συμβούλων Μ.Γαβρίδη και 
Γ.Ορφανίδη; 

Υπέρ ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Χ.Γεωργιάδης, Μ.Γαβρίδης, Δ.Ταχματζίδης, Α.Παπαστεργίου Γ.Ορφανίδης. 
Πρόεδρος :Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του αντιδημάρχου 

Β.Γιαννουλάκη.  
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 21 σύμβουλοι: 
Α.Γκαμπέσης, Β.Γιαννουλάκης, Σ.Παναγιωτίδης, Ι.Καλαϊτζίδης,  Ν. 

Κεχαγιόγλου, Ε.Δημούλα-Πετρίδη, Ε.Γουναράς, Ι.Ακριβόπουλος, Μ.Τσαμήτρου-
Καραχατζή, Θ.Σιδηρόπουλος, Χ.Τζήκα-Μπατσαρά, Μ.Σακαλής, Χ.Φουρνιάδης, 
Χ.Ντόβας, Σ.Κρομμύδας, Β.Ρήσσου, Χ.Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου, Δ.Δάσκαλος, 
Γ.Μιχαηλίδης, Σ.Μηλιόπουλος, Η.Σοφιανίδης.  

Το  Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 11-3-2003 εισηγητικό  σημείωμα του αντιδημάρχου 

Β.Γιαννουλάκη. 
2.-Το από 11-3-2003 έγγραφο του γραφείου του Υπουργού Δημόσιας Τάξης. 
3.-Τις προτάσεις και απόψεις του Δημάρχου και των Δημ. Συμβούλων. 



4.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
Εγκρίνει τη συμμετοχή και τη συμβολή του Δήμου στην υποδοχή των 

Υπουργών, των συνοδών και των αντιπροσωπειών του Ατύπου Συμβουλίου 
Υπουργών Δικαιοσύνης και Εσωτερικών Υποθέσεων στη Βέροια στις 27-29/3/2003, 
ως εξής: 

 Υποδοχή και Δεξίωση των Υπουργών, των συνοδών και των αντιπροσωπειών 
τους εκ μέρους του κ. Δημάρχου στο ξενοδοχείο ΄΄Αιγές΄΄ στις 27 Μαρτίου 
και ώρα 20:30. 

 Παραχώρηση της Αίθουσας Τέχνης, μαζί με την απαραίτητη υλικοτεχνική και 
λοιπή υποδομή, για διοργάνωση μουσικής εκδήλωσης στις 28 Μαρτίου και 
ώρα 20:30. 

 Διάθεση εκ μέρους του κ. Δημάρχου των διευθύνσεων 150 περίπου ατόμων 
(αρχών , φορέων κλπ) για να προσκληθούν στην παραπάνω εκδήλωση. 

 Επίσκεψη συνοδών (συζύγων κλπ) των Υπουργών στο Κέντρο Τουριστικής 
Ανάπτυξης του Δήμου και προβολή πολυθεάματος με θέμα την ιστορία της 
πόλης την Παρασκευή 28 Μαρτίου και ώρα 10:00. 

 Επίσκεψη των παραπάνω συνοδών και προσφορά καφέ στο Δημαρχείο στις 
28 Μαρτίου και ώρα 11:00. 

 Ανάληψη κάθε άλλης επίσκεψης των συνοδών στα αξιοθέατα της πόλης 
συνοδεία της κυρίας Δημάρχου και των συζύγων των Ελλήνων Υπουργών. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    248/ 2003 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Δ. Ταχματζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Σ. Μηλιόπουλος 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Παπαστεργίου 
 Γ. Τροχόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     

  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  1-4-2003 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  

  
  
 
 
 
  

 
 
 


